
 

 

Warmteregeling in het politiekantoor in Daverlogebouw’  I  Tussenkomst bij 

de interpellatie van J. Pillen (Open VLD) 

Zittingsdatum: dinsdag, 27 juni, 2017 

Mevrouw de schepen, Collega Pillen, 

Op 6 mei 2014 (= reeds drie jaar) wees ik al schriftelijk op het slecht functioneren van de 

warmteregeling. “Toen waren er ook een paar uitzonderlijke warme dagen, wat aanleiding 

heeft gegeven tot klachten bij het personeel van de lokale politie.”  

Op 26 mei 2014 kreeg ik als antwoord:   “Het studiebureau maakt momenteel een simulatie 

om te achterhalen of er in die uitzonderlijke situaties effectief een probleem van 

oververhitting kan zijn. Indien ja, dan zullen er hiervoor bijkomende maatregelen worden 

genomen.”. 

Mevrouw de schepen, is het studiebureau soms nog steeds bezig met de simulatie?  

° Wat was het resultaat van die simulatie in 2014? 

° Wat werd toen ondernomen? 

° Wat zal er nu worden ondernomen om dit reeds jarenlange probleem met de klimaat-

regeling definitief op te lossen? 


